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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Kasper H. Jensen Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

20. januar 2025 Tidspunkt: 19.00 – 21.30 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Kasper 

Deltagere: 
 
 
Afbud: 
 
Referent:   

Kasper, Karin, Jeppe, Vibe, Elena, Jens, 
Marie-Louise, Birgitte, Jannich, Henrik 
 
 
 
Karin 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen  
 

  Jannich 

2 19.05 Valg af referent 
- Forslag om fast referent Karin Winberg 

 
Referat: 
Karin skriver referat 

 Beslutning Jannich 

3 19.07 En god historie fra skolen! 
 
Referat: 
Vi bliver valgt til af mange forældre, og lige 
nu håber vi, at der kan blive plads til alle til 
0. kl. i august. 
 
  

 Orientering Kasper 

4 19.10 Kort nyt fra ledelsen om skole og SFO 

• Indskrivning 2025 

• Flytning af fælles bestyrelsesmøde 
til den 19. maj 2025 

• Skolens økonomi 

• Nyt medlem af bestyrelsen fra 
medarbejderside til marts. 

• Ansættelse pr. 1. marts 2025 
 
Referat:  
  

• Vi håber det lykkes at få alle børn 
ind i 0. kl. til sommer.  

 

• Det fælles bestyrelsesmøde flyttes 
til d. 19/5. Og det er her på 
Grauballe Skole. 
 

• En fin økonomi 

 Orientering Kasper 
og Karin 



Grauballe  
  Skole 

 

  
  
 
  
 
 

 

• Medarbejdere vælger ny 
repræsentant fra marts, hvor Jeppe 
stopper på Grauballe Skole. Sofie 
Vestrup er valgt som ny TR fra 1/2. 
Der vælges også en 
medarbejderrepræsentant til 
skolebestyrelsen.  

 
 
 

5 19.25 Kort nyt fra medarbejderne 
 
Referat: 
 
Det kører godt i fritidsdelen. Thea er blevet 
forlænget i sin pædagogmedhjælperstilling.  
Der er snart bagedyst.  
I Klubben er der startet nye regler for 
mobiler.  
Det har givet eleverne mere mod på at være 
med til at bestemme aktiviteter på 
månedsplanen.  
Og børnene har indkaldt til møde om at 
ændre de nye regler.  
 
Lige nu løbes og læses der i alle klasser til 
fordel for danmarksindsamlingen.  
 
 
 
 

  Jeppe og 
Henrik 

6 19.35 Beslutning om at Grauballe Skole skal 
deltage i pilotprojekt om at flere børn går i 
skole i eget skoledistrikt. 
 
Kasper orienterer.  
 
Vedhæftet er ansøgning, som skal 
underskrives af skoleleder og 
skolebestyrelsesformand 
 
Referat: 
Ansøgningen vil give os mulighed for at 
ansøge om, at de børn vi selv har, der måtte 
have brug for et specialpædagogisk behov, 
kan visiteres til forløb her på Grauballe 
Skole.   
 
Bestyrelsen godkender, at ansøgning 
underskrives og indsendes.  

Ansøgningsskema Beslutning Kasper 

7 19.50 Kage         Kasper 
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8 20.00 Godkendelse af Budget for 
undervisningsmidler 2025 
 
Referat: 
Lærere har sendt ønsker ind til fagene, og 
det har de fået.  
Bestyrelsen godkender, at princip for budget 
for undervisningsmidler er overholdt.  
 

Budget for 
undervisningsmid
ler (fremsendes 
fredag d. 17/1-25) 

Beslutning 
 

Kasper 

9 20.15 Tilbagemelding fra skoleudviklingssamtale 
2025. Herunder er der orientering om 
skolens pædagogiske udviklingsplan 25/26 
 
Referat: 
Vi kunne fortælle, at vi var meget tilfredse 
med skolens resultater i div. Test dette 
skoleår. Både trivselsmåling og faglige test.  
 
Det er et ønske, at alle forkortelser (LST, VSL 
o.s.v.) skrives ud, så forældre ved, hvad der 
skrives om.  
 
Der skal være en opmærksomhed på, at 
personalet skal ind, så tidligt som muligt, i 
de valg der ligger i fokuspunkter i den 
pædagogiske udviklingsplan.  
 

Grauballe Skoles 
pædagogiske 
udviklingsplan 
25/26 
 

Orientering/
dialog 
 

Karin og 
Kasper 
 

10 20.40 
 

Oplæg om den nye skolelov fra Kasper 
 
Herunder et kig på princip for fagfordeling 
og princip for skoledagens tilrettelæggelse. 
(Begge principper revideres frem imod 
mødet i marts, hvor de skal godkendes) 
 
Kasper fremlægger om de af de 33 nye 
initiativer i den nye skolelov, som kommer til 
at ændre hverdagen på Grauballe Skole.  
 
Mange af den nye skolelovs elementer, 
vender sig imod 7.-9. klasse.  
 
Ny timefordelingsplan diskuteres og kan 
måske forhåndsgodkendes, så vi kan 
begynde at planlægge skoleåret 25/26 
 
Referat: 
Kasper gennemgår de 33 initiativer i den nye 
folkeskolelov, og hvilke vi særligt skal 
arbejde videre med på Grauballe Skole.  
 

https://www.uvm
.dk/aktuelt/nyhed
er/uvm/2024/ma
r/240319-ny-
aftale-om-
folkeskolen  
 
Princip for 
fagfordeling  
 
Princip for 
skoledagens 
tilrettelæggelse 

Orientering 
og 
beslutning 

Kasper 
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Til det fælles skolebestyrelsesmøde i 2026 
kunne det give mening at snakke om, hvad 
skolerne tænker i forhold til karaktergivning 
i 6.-7. kl. 
 
Kasper viser en ny timefordelingsplan for 
næste skoleår.  
Og eksempel på, hvordan skoleskema kan se 
ud for klasserne næste år.  
 
Kulturklasser fortsætter næste år.  
 
Bestyrelsen siger, at det ser fornuftigt ud 
med de overvejelser der er omkring næste 
skoleår. Så der kan arbejdes videre med de 
tanker.  
 
Godkendes endeligt til marts-mødet. 

11 21.25 Godkendelse af referat 
 
Referat: 
 
Referat godkendt.  

 Beslutning Alle 

12 21.30 Tak for i aften ☺ 
 

   

 

I øvrigt:  

Elevrådet var på besøg og fortalte om klatrestativ, modtagelse af nye elever, slidt gulv i nogle klasser og 

ønske om puder til morgensang.  


